
Tisztelt Balatonföldváriak! 

A törvényi előírásoknak megfelelően engedjék meg, hogy röviden ismertessem a tavalyi évben 

végzett képviselői tevékenységemet. 

Az elmúlt évben, mint megválasztásom óta mindig rendszeresen részt vettem Balatonföldvár Város 

Képviselőtestületének ülésein, a város rendezvényein, településünk turisztikai eseményeinek 

előkészítésében és megvalósításában. Emellett, mint Balatonföldvár Város Pénzügyi és Gazdasági 

Bizottságának elnöke vezettem a bizottság üléseit. 

Munkám során törekedtem arra, hogy a Bizottság elé kerülő előterjesztéseket részletekbe menően 

megvitassuk és szükség esetén jobbító szándékkal azokat módosítsuk, annak érdekében, hogy a 

választáskor megfogalmazott céljaimnak megfelelően Balatonföldvár város gazdálkodása átlátható, 

takarékos legyen és a település fejlődését mindig szem előtt tartóan történjen. 

Az év során hozzám érkezett lakossági megkeresésekkel kapcsolatban igyekeztem mindent 

megtenni a felmerül kérések és problémák megoldására. Ennek kapcsán együttműködtem a 

Balatonföldvári Nonprofit Kft. ügyvezetőjével és részlegvezetőivel és a Hivatal dolgozóival. 

Amint az Önök előtt sem titok évek óta elkötelezetten dolgozom Balatonföldvár és a Balaton 

turizmusának fellendítése érdekében. Nyugodt szívvel állíthatom, hogy részben munkánk 

eredményeként már komolyabb sikerekről is beszámolhatok, hisz az elmúlt években folyamatosan 

növekedett balatonföldvári vendégéjszakák száma.  

Ennek kapcsán szeretném megköszönni a Balatonföldváron működő vállalkozásoknak a 

partnerséget és a rengeteg munkát, amely ennek a növekedésnek az alapját megteremtette. 

Köszönet illeti továbbá a Turisztikai Egyesület munkatársainak, valamint a Balatonföldvári Közös 

Önkormányzati Hivatal dolgozóinak is a kitartó munkáját.  

Emellett természetesen az elmúlt időszakban is rendszeresen részt vettem a Balaton turisztikájával 

kapcsolatos konferenciákon, egyeztetéseken, ahol képviseltem Balatonföldvár és a Balaton 

turisztikai érdekeit. 

A Balatoni Turizmus Szövetség alelnökeként az általunk útjára indított 4 évszakos Balaton 

elképzelést mára a Kormányzati kommunikáció is magáévá tett. Magyarország kormányának 

döntése alapján több, mint 365 milliárd forintnyi fejlesztést hajtanak végre a Balaton Kiemelt 

Turisztika Térségben. Együttműködésben a Magyar Turisztikai Ügynökséggel konzorciumi 

megállapodást sikerült aláírnunk az elmúlt hónap folyamán, amelynek fő célja egy egységes Balaton 

stratégia és arculat kialakítása, szemléletformálás végrehajtása a Balaton régióban és mintegy 500 

millió Ft értékben belföldi marketingtevékenység folytatása a 4 évszakos Balaton megteremtése 

érdekében. A konzorciumi szerződés keretében benyújtásra került pályázat teljes összege 1 milliárd 

forint. 

Munkám során az elmúlt évben is tartottam a kapcsolatot azon országos és balatoni regionális 

szervezetekkel, amelyek szintén elkötelezettek annak érdekében, hogy régiónk élhető legyen az itt 

lakók, illetve dolgozók számára, továbbá népesség megtartó ereje is növekedjen. Így rendszerese 

részt vettem a Balaton Fejlesztési Tanács ülésein, együttműködtem a Balatoni Szövetséggel, és a 

Balatoni Hajózási Zrt.-vel, tárgyalásokat folytattam a Magyar Turisztikai Ügynökséggel. 

Munkámat a jövőben is ezen célkitűzések mentén, a város érdekében kívánom végezni. 

Köszönöm a megtisztelő figyelmüket! 

 

Fekete Tamás 

Képviselő, PGB elnök 


